
   Zápis ze schůze náhledu do účetnictví v Jasenné 26.2.2025 

Přítomni (přílohou prezenční listina): 

Monika Jančíková - prezident WRC ČR 

Ing. Sabina Kreizlová - viceprezident a tajemník WRC ČR 

Mgr. Radka Šťovíčková - člen sportovní komise WRC ČR 

Hana Hofmanová - člen revizní komise WRC ČR 

Ing. Zuzana Ciranová - člen WRC ČR 

Kateřina Stavjaňa - člen WRC ČR 

Karla Gabrielová - člen WRC  ČR 

Anna Golmincová - člen WRC ČR 

Zuzana Větrová - člen WRC ČR 

Kateřina Picková Klementová - člen WRC ČR 

Peter Ciran - člen WRC ČR 

___________________________________________________________________________ 

Všichni účastníci schůze byli informováni Karlou Gabrielovou o elektronickém 

nahrávání jednání, kdy všichni přítomni po ujasnění námitek, kdy vedení WRC 

nesouhlasilo s pořízením obrazového záznamu schůzky, byl audio záznam byl umožněn. 

Začátek schůze 13.hod 

1) Skenování a fotografování dokumentů 

- Byla vznesena námitka ohledně skenování a fotografování dokumentů, kdy bylo 

požadováno umožnění skenování a fotografování dokumentů. Toto bylo zamítnuto. 

Výjimku tvoří daňové přiznání, které je možno kopírovat a fotit. Po neumožnění 

skenování a fotografování dokumentů, pí. Stavjaňa oznámila pí. Jančíkové a 

Šťovíčkové, že zavolá policii. Po uklidnění situace bylo sděleno pí. Stavjaňou, že 

podá trestní oznámení na pí. Jančíkovou a Šťovíčkovou pro neumožnění 

kopírování a skenování dokumentů. 

- Vedení WRC nesouhlasilo s pořízením obrazového záznamu schůzky, audio 

záznam byl umožněn. 

- Bylo fyzicky připraveno a umožněno nahlédnutí do účetnictví od roku 2020 do 

roku 2023.  

 

2) Členové měli možnost nahlídnout do účetnictví roku 2020  

- Byly požadovány tabulky plateb (členské příspěvky za jezdce a koně) za rok 2020 

a 2021- tyto budou zaslány Monikou Jančíkovou paní Větrové. 

- Položka odměny šampionů 2020 – dotaz byl zodpovězen, že tyto byly částečně 

vyplaceny v roce 2020 a částečně v roce 2021. 

- Dotaz na vyplacení částky 47 000,- Kč, která byla nalezena v závazcích. Bylo 

vysvětleno následovně: 20000,- Kč částka zaplacená za Championy 2020, částka 



25 000,- Kč byla vysvětlena fakturou za práci paní účetní a 2000,- Kč fakturou od 

Vít Daněk. 

- Položka Mládenka - vysvětleno, že se jedná o tisk a úpravu pravidel.   

- Položka Češek - vysvětleno, že se jedná o sedláře. 

- Vysvětlena dohoda o provedení práce za 5000,- Kč - tato částka byla vyplacena za 

služby předchozí paní účetní a to za období od 1.1.2020 do 7.3.2020.  

 

3) Dotace 2021 

- Dotazy ohledně položek, které byly přiřazeny k Dotaci za rok 2021 – bylo 

odpovězeno 

- Dotaz ohledně příjmových dokladů na částky vybírané v hotovosti na kurzu v 

Kostelanech v roce 2021 - odpovězeno, že nebyli účastníky požadovány. 

- Bylo vysvětleno, proč nebyla dotace použita na více kurzů. Více kurzů nebylo 

zorganizováno z důvodu nástupu Covidu a tím pádem nemožnosti najít další 

vhodný termín. Proto byly dotace v souladu s výzvou. Do dnešního dne, nebyl 

klub kontaktován žádným kontrolním orgánem NSA, který by rozporoval využití 

výzvy tak jak byla vyúčtována. 

- Kdo rozhodoval o použití dotace a rozdělení financí - na tento dotaz bylo 

odpovězeno. Rozhodovalo o tom prezídium. 

 

4) Členové měli možnost nahlídnout do účetnictví za rok 2021 

- Dotaz ohledně pana Sokola - odpovězeno, vrátil tyto peníze a dále nebyla 

vystavena od p. Sokola na WRC faktura k proplacení. Částka byla vrácena v 

březnu 2022. Jednalo se o částku 20.600,- Kč. Tato situace byla řešena na VH 

2021 viz. zápis z této VH a Zpráva revizní komise 2021. Jednalo se o zfalšovanou 

DPP z roku 2019, tedy z předešlého funkčního období.  

- Rozpis kurzu v Kostelanech – vznesen dotaz na vyúčtování (bude vyjasněno) 

- Dotaz na fakturu od Vít Daněk - tato faktura byla na částku 14 639,- Kč 

(vystavena 16.11.2022) a její zaplacení bylo vysvětleno a nalezeno.  

- Položka pronájem 182 000,- Kč -  vysvětleno z čeho se tato položka skládá, bude 

změněno pojmenování účtu 518200 pro lepší přehlednost. 

- Dotaz ohledně komisního prodeje vína na Galavečeru v Kroměříži – o tuto částku 

byla ponížena faktura za raut od Musilovi prasata. 

- pí. Stavjaňou a pí. Gabrielovou byl vznesen dotaz na předložení faktury na 40.tis. 

za zprostředkování dotací, pí. Jančíková odpověděla, že tato částka nebyla nikdy 

vyplacena, byl to předpokládaný výdaj, v případě, kdy by se dotace žádala přes 

externí firmu. Dotaci řešilo prezídium zdarma. 

Konec schůze 16. hod  

V Jasenné 26.2.2025 

Zapsala Ing. Sabina Kreizlová 

  



 


